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Verksamhetsberättelse 2023 för Hälsa och Miljö – En professionsförening 
inom Naturvetarna. 

 

Ordföranden har ordet. 

Hej medlemmar i Hälsa och Miljö. 

Ännu ett år är till ända och årsmötet stundar. 

Under året har föreningen drivits lite på sparlåga. Styrelsen har bestått av en 
ordförande och två ledamöter. I skrivande stund är vi 762 medlemmar i föreningen. 
Inför kommande verksamhetsår verkar det som att styrelsen utökas med en ledamot, 
vilket är glädjande. 

Som ni kan se i de bifogade handlingarna är ekonomin fortsatt god. Möjligheter för 
större projekt finns och insatser för att stärka föreningens genom medlemmarnas 
representerade professioner. Men för att detta ska vara möjligt behövs fler 
styrelsemedlemmar. Det behövs också medlemmar som representerar de olika 
professionerna som finns i föreningen. 

Under året har ett projekt bedrivits för att stärka hälsoskyddet på landets 
miljöförvaltningar, miljökontor och miljöförbund. Detta har gjorts genom att Hälsa och 
Miljö blivit involverad i en Hälsoskyddsgrupp med över 100 miljö- och 
hälsoskyddsinspektörer från främst Skåne, men även andra kommuner från olika delar 
av landet, som arbetar med hälsoskydd. Hälsoskyddsgruppen drivs av undertecknad i 
rollen som miljö- och hälsoskyddsinspektör i Landskrona stad. Projektet pågår under 
2023 och 2024 och kommer sedan utvärderas. 

Insatserna har förutom ökad kompetensutveckling för miljö- och 
hälsoskyddsinspektörer gett resultat i antalet nya medlemmar i föreningen, vilket kan 
visas genom det ökande antalet nya medlemmar jämfört med tidigare år: 

2018 – 7 nya medlemmar 
2019 – 10 nya medlemmar 
2020 – 2 nya medlemmar 
2021 – 6 nya medlemmar 
2022 – 8 nya medlemmar 
2023 – 26 nya medlemmar 
2024 – 6 nya medlemmar (I skrivande stund) 

 



 

Projektförslag för vilket område och profession vi skall fokusera på 2025-2026 
mottages varmt. Vi behöver också som tidigare nämnt yrkesverksamma inom fler 
områden i styrelsen för att kunna driva projekten framgångsrikt. 

Som ni kan se i den ekonomiska redovisningen har mindre summor gått till digitala 
föreläsningar. 

Sist men inte minst vill jag i detta brev meddela att vi under året med stort stöd av 
Naturvetarnas kansli fick färdigt vårt projekt: Nationell undersökning om 
kompetenskrav vid rekrytering av inspektörer inom hälsoskydd, livsmedel och miljö. 
Resultatet av denna bifogas till verksamhetsberättelsen. Återkom gärna med era 
synpunkter och reflektioner. 

 

Med förhoppning om att vi ses på årsmötet. 

För styrelsen, 

Björn Jensen 

Ordförande 

Hälsa och Miljö – En professionsförening inom Naturvetarna 


